
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 30/01/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Δυσοσμία στη Μελίτη Φλωρίνης εξαιτίας αυτανάφλεξης λιγνίτη» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως πληροφορηθήκαμε, οι κάτοικοι της Μελίτης Φλώρινας ακόμη και οι εργαζόμενοι 
του ομώνυμου ατμοηλεκτρικού σταθμού (ΑΗΣ) διαμαρτυρήθηκαν πρόσφατα εξαιτίας της 
δυσοσμίας, η οποία προκλήθηκε από την αυτανάφλεξη του λιγνίτη του. Η αυτανάφλεξη 
λιγνίτη προκαλεί εν δυνάμει σημαντικό ζήτημα στην υγεία των πολιτών λόγω της έκλυσης 
μονοξειδίου του άνθρακα στο περιβάλλον. Βάσει πληροφοριών, η ποσότητα του λιγνίτη 
που προκάλεσε την αυτανάφλεξη δεν είχε μπει στη γραμμή παραγωγής και παρέμενε για 
μέρες στην αυλή του ΑΗΣ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως αποφευχθεί στο μέλλον να παραμένει εκτεθειμένη επί μακρόν 
ποσότητα λιγνίτη στην αυλή του ΑΗΣ Μελίτης κι αντ΄ αυτού να χρησιμοποιείται άμεσα για 
καύση, ώστε να μην αυταναφλέγεται; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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